

SINGAPORE SOKA ASSOCIATION 新加坡创价学会
MEMBERSHIP REGISTRATION FORM 会员登记表

Personal Particulars 个人资料



NRIC No. 身份证号码	Citizenship 国籍	1st Day of Chanting 首日唱题日期
Name as in NRIC 身份证的英文姓名	Country of Birth 出生地	Previous Religion 之前信仰
Chinese Name 中文姓名	Dialect 籍贯	Zone 本部
Home Tel 住家电话号码	Race 种族	Chapter 支部
Mobile 手机号码	Marital Status 婚姻状况	District 地区
Email Address 电子邮址	Occupation 职业	Division 部别
Date of Birth 出生日期	Preferred Language 语言	Position 学会役职
	English / Mandarin 英语 / 华语	

Residential Address 住址	Block 大牌	Unit 门牌	Street 街名	Postal Code 邮区
Education University / Diploma / A'Level / Secondary / Technical / Others: 教育程度 大学 / 大专 / 高中 / 中学 / 工艺 / 其他:			For Student 学生	Institution 就读学府
				Level of Study 年级

Family Particulars (Provision of information in this section is voluntary) 家人资料 (这个部分的数据乃自愿提供)

NRIC No. 身份证号码	Name as in NRIC 身份证的英文姓名	Chinese Name 中文姓名	Relationship 关系	Date of Birth 出生日期	Converted 入信 Yes 是 / No 否	Chapter 支部	District 地区	Position 学会役职

Undertaking as Member of Singapore Soka Association

(Only for 16 years old and above)

1. I confirm that the information provided by me in this Application Form is true and correct to my knowledge.
2. I pledge to protect the Gohonzon, accept the Buddhist practice of Nichiren Buddhism that is taught in Singapore Soka Association.
3. I will abide by the Rules and Regulations of Singapore Soka Association*.
4. I agree to the Association processing my personal data for the purposes of maintaining my membership with SSA; and for communication with me on activities held to foster my faith and understanding of Buddhism.

The provision of personal data relating to family members in the Membership Application Form is voluntary. Where you voluntarily provide us the personal data of your family members, you represent and warrant that you are authorised to provide their personal data to us and you have obtained their consent to the collection, use, disclosure and processing of their personal data to Singapore Soka Association, in accordance with this Policy Statement.

成为新加坡创价学会会员承诺书

(只限 16 岁或以上者)

1. 本人保证在此申请表格上所提供的资料均详实无误。
2. 我誓愿守护御本尊，并接受新加坡创价学会所教导的日莲佛法的修行。
3. 本人将遵守新加坡创价学会的条规 。*
4. 本人同意让学会处理有关的个人资料，一来是继续作为 SSA 会员，二来是方便通知本人参加有关深化对佛法的信心与理解的活动。

在会员申请表格中所提供的家人的个人资料均属自愿。当您自愿提供家人的个人资料时，就表示您代表及有权提供他们的个人资料给学会，以及您已获得他们的同意授权新加坡创价学会依据此政策声明收集、使用、披露及处理他们的个人资料。

Applicant's Signature/ 申请者签名: _____ Date/ 日期: _____

*Visit SSA Website at www.ssabuddhist.org for a copy of the Constitution of Singapore Soka Association.
可浏览新加坡创价学会网站 www.ssabuddhist.org 下载新加坡创价学会章程。